
 

 

INNKALLING TIL RÅDSMØTE 3 I RYFYLKERÅDET 

 
Tidspunkt: 09:30 -11:30 torsdag 25. mai 2023.   

 

Merknad: Oppmøte til Ryfylke Quiz klokken 11:45 i Storesalen.  Finalesendingen starter 12:00.  Etter 

finalen cirka 13:10 er det ønskelig med fotoseanse med elever og ordførere/varaordførere.  Ferdig til 13:30. 

  
Sted: Nye salen - Folkets Hus i Sauda 

 

 

Deltagere:  

Ordfører Hjelmeland: Anita Husøy Riskedal 

Kons. Kommunedirektør Hjelmeland: Camilla Haug Flem 

Ordfører Sauda: Asbjørn Birkeland 

Kommunedirektør Sauda: Vegard Thise 

Ordfører Suldal: Gerd Helen Bø 

Kommunedirektør Suldal: Karin Dokken Austvik  

Fung. Ordfører Strand: Bjørn Aril Veland 

Kommunedirektør Strand: Heidi Klaveness 

Varaordfører Sandnes: Pål Morten Borgli (deltar pr. Teams) 

Kommunedirektør Sandnes: Bodil Sivertsen (deltar pr. Teams) 

 

Daglig leder Ryfylke IKS: Øyvind Ravnås Lundbakk 

Styreleder Ryfylke IKS: Kristoffer Amdal  

 

Meldt forfall:  

Ordfører Sandnes: Stanley Wirak 

 

 

 

Sak 17/23: Godkjenning av innkalling og saksliste  

 

Forslag til vedtak: 

Rådet godkjenner innkalling og saksliste 

 

 

Sak 18/23: Godkjenning av referat fra Rådsmøtet 12.04.23  

 

Saken gjelder: 

Referat fra Rådsmøte 12.04.23 er tilgjengelig elektronisk i arkivet: 

 

Sakspapirer: 

Sak_18_23_20230412_Referat_til_Ryfylkerådet_rådsmøte_2.pdf 
 

Forslag til vedtak: 
Rådet godkjenner referatet. 



 

 

 

 

Sak 19/23: Rapport distriktsvennlig bachelor i Sykepleie - Ryfylke 

 

Saken gjelder: 

Rapport om status på Bachelor i Sykepleie – Ryfylke  

 

Sakspapirer:  

Sak_19_23_Rapport- fleksibel og distriktsvennlig bachelor i sykepleie 2023.pdf 

 

 

Forslag til vedtak: 
Rådet tar saken til orientering.   

 

 

Sak 20/23: Vekst Kurs i Reiselivet 

 

Saken gjelder: 
Reiselivssjef Liv Jorunn Tjelmeland i Reisemål Ryfylke AS og daglig leder Laila Steine i Næringshagen i 

Ryfylke orienterer om prosjektet Vekst Kurs i Reiselivet.  Prosjektet har hatt som formål å høye kvaliteten 

på reiselivsnæringen og øke lønnsomheten.   

 

Forslag til vedtak: 
Rådet tar saken til orientering.   

 

 

Sak 21/23: Styrking av kompetanse på forvaltning av 

naturressurser og vertskommunerettigheter  

 

Saken gjelder: 
Saken er en oppfølgning av sak 40/22 hvor Rådet ba Administrasjonen om å utrede hvordan styrke 

regionens kompetanse på området om forvaltning av naturressursene til regionen.   

 

Sakspapirer:  

Sak_21_23_kraftkompetanse.pdf 

 

Forslag til vedtak: 
Ryfylkerådet vil sette opp vertskommunerettigheter som et av temaene på hvert Ryfylketing i 

valgperioden.  

 

Rådet ønsker et eget seminar om vertskommunerettigheter i Ryfylke.  Slikt seminar skal gjennomføres 

hvert år og legges til rette slik at flest mulig av de folkevalgte kan delta.  Rådet ønsker å fokusere på et 

tema hvert år, for ikke å gjøre informasjonen for omfangsrik.  Tema det er naturlig å fokusere på er 



 

eiendomsskatt, konsesjonskraft, konsesjonsavgift, miljø og klima.  FN sine Bærekrafts mål er sentrale.  Det 

bør legges vekst på bruk av kompetansen i USS og LVK (Natur-ressurs-kommunene) til disse seminarene.   

 

 

Sak 22/23: Selskapsavtalen 

Saken gjelder: 
Arbeid med oppdatert selskapsavtale har pågått en tid. Det er viktig å få avtaleverket 

formalisert i henhold til nytt lovverk. Administrasjonen har jobbet sammen i sakens 

anledning med Hardangerrådet, Sunnhordalandsrådet og Nordhordalandsrådet.  Jurist fra 

Samfunnsbedriftene har bistått i prosessen.  

 

Sakspapirer:  

Sak_22_23_Arbeid_med_selskapsavtalen.pdf 

 

Forslag til vedtak: 
Rådet tar saken til orientering.   

 

 

Sak 23/23: Kompetansebehov i arbeidslivet – rapport fra 

Kompetansepilot Ryfylke 

Saken gjelder: 
Ryfylke har ein annan næringsstruktur og andre fortrinn og utfordringar enn andre regionar - og 

fylket samla sett. Å gjere ei kartlegging av denne typen vil få fram meir kunnskap om 

situasjonen i Ryfylke, på same måte som forskings- og faktarapportar som Telemarksforsking 

tidlegare har utført for Ryfylke IKS.  

 

Det er eit godt grunnlag for vidare feltarbeidet som no er gjort. Ei faktabasert tilnærming er 

viktig skal ein arbeida for å kopla dei spesifikke kompetansebehova saman med relevante tiltak 

for å heva kompetansen i regionen. Likevel er dei personlege samtalane med bedriftene viktige 

for å nyansera, korrigera og utfylle den kunnskapen som var utgangspunkt for kartlegginga.  

 

Ei kartlegging som denne bør vera eit bidrag til vidare prioritering og strategi på 

kompetansefeltet for Ryfylke.  

 

Administrasjonen må seie seg lei for at arbeidet med å ferdigstille rapporten har tatt lenger tid 

enn det som var planlagt. Me kunne tenkt oss å brukt ytterlegare timetal for å få eit så rett bilde 

som råd er. 

 

Nå er konklusjon sett og det er naturleg å peike på at denne rapporten bør reviderast med eit par 

års mellomrom. Det er naturleg å sende denne ut på høyring før ein konkluderer satsingsområda.  

 

Sakspapirer:  

Sak_23_23_Kartlegging av kompetansebehov.docx 

 

 

Framlegg til vedtak  

 



 

1. Rapporten «Kompetansebehov i arbeidslivet» blir sendt ut på høyring - med 

høyringsfrist 01.10.2023. 

2. Konklusjonane frå høyringa og prioriteringar blir lagt fram for Ryfylkerådet på første 

møte etter dette.  

 

 

Sak 24/23: Pedagogisk opplegg - utvandrarjubileet i 2025 og 

styrking av Ryfylkeidentitet 

Saken gjelder: 
I sak 32/22: Utvandrarjubileet 2025 – markeringsprosjekt i Ryfylke gjorde rådet slikt vedtak:  

 

Ryfylke IKS saman med Ryfylkemuseet gjennomfører ei forstudie med sikte på å laga eit 

pedagogisk opplegg som kan nyttast i skulen i samband med markeringa av 

utvandrarjubileet 2025. Rådet ber om å få ei sak om innhald og gjennomføring innan 

juni 2023. 
 

Sakspapirer:  

Sak_24_23_Pedagogisk_opplegg.pdf 

 

Framlegg til vedtak  

1. Ryfylkerådet ser prosjektet Ryfylkemuseet har presentert som viktig 

for å markere utvandringsjubileet, men og for å styrkje 

Ryfylkeidentiteten for nye generasjonar. 

2. Ryfylkerådet oppmodar museet om å opprette ei prosjektgruppe 

som Ryfylke IKS bør få plass i. 

 

 

 

Sak 25/23: Eventuelt  
- Rogaland fylkeskommune ved Heidi Skifjell presenterer Rogalandsmodellen.  En modell 

som blant annet er tiltenkt Attraktivitetsprosjektet.   
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